

**Emőke Demeter** s-a născut la Sfântu Gheorghe, județul Covasna, la 24 decembrie 1989. Studiile liceale le-a început în orașul natal, la Liceul Teoretic „Mikes Kelemen”, terminându-le apoi la Liceul Tehnologic Economic-administrativ „Berde Áron” din același oraș. A obținut diploma de licență de la Facultatea de Psihologie a Universității Babeș–Bolyai din Cluj, iar cea de masterat de la Facultatea de Științe Politice, Administrative și ale Comunicării a aceleiași universități. Actulamente își desfășoară activitatea la Budapesta, fiind angajată într-o funcție de conducere la o societate multinațională de comunicații. Studiul ei privind atrocitățile comise în perioada 1940-1944 împotriva evreilor din Comitatul Trei Scaune în lumina presei și a materialelor arhivistice a fost inclus într-un volum de studii publicat în anul 2018 la Budapesta.

**Demeter Emőke** Sepsiszentgyörgyön született, 1989. december 24-én. Középfokú tanulmányait szülővárosában, a Mikes Kelemen Elméleti Líceumban kezdte, és 2009-ben, a Berde Áron Szakközépiskolában fejezte be. Egyetemi oklevelet a kolozsvári Babeș–Bolyai Tudományegyetem Pszichológia Karán szerzett 2012-ben, kommunikáció szakos mesteri diplomát pedig 2015-ben, ugyanennek az egyetemnek a Politika-, Közigazgatás- és Kommunikációtudományi Karán. Jelenleg Budapesten él, egyik nemzetközi telekommunikációs társaság vezető beosztású munkatársa. A háromszéki zsidók ellen 1940–1944 között elkövetett atrocitásokat a sajtó- és levéltári anyagok tükrében vizsgáló tanulmánya 2018-ban jelent meg Budapesten.

**Emőke Demeter** wurde am 24. Dezember 1989 in Sankt Georgen, Kreis Covasna, in Siebenbürgen geboren. Sie begann ihre Ausbildung in der Theoretischen Schule „Mikes Kelemen” und machte 2009 ihren Abschluss an der Berufsschule „Berde Áron”. Sie erwarb 2012 einen Hochschulabschluss am College für Psychologie an der Babeș-Bolyai Universität in Klausenburg und einen Abschluss in Kommunikationswissenschaften im Jahr 2015 am College für Politik-, Verwaltungs- und Kommunikationswissenschaften derselben Universität. Derzeit lebt sie in Budapest und ist leitende Angestellte eines internationalen Telekommunikationsunternehmens. Ihre Studie über die Grausamkeiten, die in den Jahren 1940-1944 gegen die im Kreis Háromszék lebenden Juden im Lichte der Presse- und Archivalien begangen wurden, ist in einem Band von Studien enthalten, die 2018 in Budapest veröffentlicht wurden.

**Emőke Demeter** was born in the Transylvanian town of Sfântu Gheorghe, Covasna County, on December 24, 1989. She started his studies in her hometown “Mikes Kelemen” Theoretical High School and graduated in 2009 at “Berde Áron” Vocational High School. She obtained a university degree from the College of Psychology at Babeș–Bolyai University in Cluj, in 2012 and a degree in communication in 2015, at the College of Political, Administrative and Communication Sciences of the same university. Currently, she lives in Budapest and is senior employee of an international telecommunications company. Her study on the atrocities committed during 1940-1944 against the Jews living in Háromszék County in the light of the press and archive materials was included in a volume of studies published in 2018 in Budapest.